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متن پرسش

استاد عزیزم سلام علیکم و رحمه االله: بنده نظری دارم، آن این است که اینکه مرثیه خوان ها حضرت

زهرا (س) را در مسئله عاشورا مضطر می دانند این غلط است. شما ببینید یک مادر شهید معمولی مثل

مادر شهید حججی چنان راست قامت و استوار در مقابل پیکر تکه تکه شده پسرش قد علم می کند و

آه هم نمی کشد حال چطور می توانیم بگوم زهرای مرضیه، کوه معرفت، بانوی دو عالم برای حسین

اش زاری می کرده. نه براستی این اشک ها برای مردم عالم است که پست اند و فاصله ها با حسین

دارند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: غم حضرت زهرا «سلامااللهعلیها» از آن جهت است که چرا امت اسلام به

چنین انحرافی دچار شدند، نه آنکه گمان کنیم که آن حضرت به جهت آنکه تصور میکنند عالَم از

دستِ خدا بیرون رفته است؛ مضطرند. موفق باشید


